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BR.0002.5.2022.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXXV/2022 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 14 czerwca 2022 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXXV sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Senator Rzeczypospolitej 

Polskiej Panią Ewę Matecką, Radnych (lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, 

nieobecni: Radny P.Marciniak, Radny M.Tyra,) Panią Wójt B.Lewandowską – Siwek, Panią Skarbnik 

M.Żłobińską – najlepszego Skarbnika w Polsce w rankingu Perły Samorządu, Panią Kierownik 

S.Szmaję, Pana Kierownika A.Kiedosa, przedstawiciela biura senatorskiego Pana Tomasza Gruchota, 

Panią Inspektor M.Fras oraz informatyka.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 13 Radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem:  https://baranow.esesja.pl/transmisja/27472/sesja-rady-

w-dniu-wtorek-14-czerwca-2022.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Baranów w 2021 roku. 

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2021 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum zaufania. 

8. Przedstawienie sprawozdania finansowego oraz z wykonania budżetu Gminy za rok 2021:  

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta  Gminy 

Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2021 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami, 

b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Baranów za 2021 rok, 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Baranów o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2021 rok, 

d) dyskusja.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Baranów za 2021 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2022-2027. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół i placówek oświatowych z obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku szkolnym 2022/2023. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/27472/sesja-rady-w-dniu-wtorek-14-czerwca-2022.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/27472/sesja-rady-w-dniu-wtorek-14-czerwca-2022.htm
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14. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad. 

Wójt Gminy Baranów Bogumiła Lewandowska – Siwek zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad 

poprzez dodanie w punkcie 14 porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad poprzez dodanie w punkcie 14 porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na 

czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 

Wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Baranów w 2021 roku. 

6. Debata nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2021 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum zaufania. 

8. Przedstawienie sprawozdania finansowego oraz z wykonania budżetu Gminy za rok 2021:  

a. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta  Gminy 

Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2021 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i objaśnieniami, 

b. przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Baranów za 2021 rok, 

c. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Baranów o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2021 rok, 

d. dyskusja.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Baranów za 2021 rok.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2022-2027. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół i placówek oświatowych z obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku szkolnym 2022/2023. 
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14.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

15. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer udzielił głosu Radnej T.Jerzyk, która zgłosiła chęć zabrania 

głosu.  

Radna Teresa Jerzyk powiedziała, że odniesie się do projektu uchwały później, gdy będzie ona 

procedowana.  
 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 

Porządek obrad został przyjęty przez Radnych jednogłośnie. 

 

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

P.Wójt przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. Powiedziała, że uchwały 

z poprzedniej sesji zostały zrealizowane (08:14 – 12:05 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie międzysesyjnym: 

- na zaproszenie Prezesa OSP w Donaborowie wraz z Zarządem dnia 2 maja uczestniczył w 

uroczystych obchodach 90-lecia istnienia OSP Donaborów; 

- 27 maja uczestniczył w Gminnym Dniu Matki w Jankowych 

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły: 

- 29.04 do wiadomości Rady Gminy wpłynęło pismo z prośbą o wprowadzenie nazewnictwa ulic w 

Mroczeniu 

- 11 i 30.05 od Wojewody Wielkopolskiego wpłynęły pisma informujące o przekazaniu Ministrowi 

pozytywnie zaopiniowanych wniosków Rady Gminy Baranów w sprawie zmiany rodzajów 

miejscowości: Lisiny, Justynka, Grębanin – Kolonia I i II, Lipka oraz Feliksów 

- 25 maja wpłynęła Uchwała Kolegium RIO w Poznaniu wskazująca, że Uchwała Nr XXXII/274/2022 

Rady Gminy Baranów z dnia 29 kwietnia 2022r. w sprawie zmian budżetu na 2022 rok podjęta została 

z naruszeniem przepisów i wyznaczająca do 21 czerwca termin do usunięcia nieprawidłowości;  

 

Ad. 5 Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Baranów w 2021 roku. 

Wójt Gminy Baranów B.Lewandowska – Siwek przedstawiła Raport o stanie Gminy w 2021 roku, 

omawiając poszczególne jego elementy (14:14 – 23:45 minuta transmisji). Raport o stanie Gminy 

Baranów w 2021 roku dostępny jest na stronie BIP Gminy Baranów pod adresem: 

http://bip.baranow.pl/?a=7714 

 

http://bip.baranow.pl/?a=7714
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Ad. 6 Debata nad Raportem o stanie Gminy Baranów w 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zaprosił Radnych do dyskusji nad Raportem o stanie Gminy 

Baranów w 2021 roku. Wobec braku zgłoszeń Radnych do dyskusji, Przewodniczący Rady udzielił 

głosu Senator Rzeczypospolitej Polskiej Pani Ewie Mateckiej. 

Senator Rzeczypospolitej Polskiej Pani Ewa Matecka (24:12 – 31:49 minuta transmisji) zwracając się 

do Przewodniczącego Rady, Pani Wójt oraz Radnych powiedziała, że jest zaszczycona że może dziś 

być w Baranowie, tym bardziej że dokona się tu bardzo ważny akt kwitujący działalność Pani Wójt za 

cały poprzedni rok. Jest to akt, który jest wyróżnikiem samostanowienia i samorządności. Pani Senator 

powiedziała, że od jakieś czasu planowała odwiedzić naszą Gminę, ale z wiadomych każdemu 

względów nie było to możliwe. Dodała, że nie od dziś wiadomo, że samorząd jest filarem demokracji, 

z jej wszystkimi wartościami i możliwościami rozwoju. Rozwoju, który decyduje o jakości życia i 

dobrostanie mieszkańców, w tym mieszkańców Gminy Baranów. Powiedziała, że samorząd jest 

gwarantem tego rozwoju, inwestując każdą złotówkę w sposób oszczędny, rzeczowy i celowy. 

Dlatego z dużą satysfakcją Pani Senator odebrała wiadomość, że Gmina Baranów jest zwycięzcą 

ogólnopolskiego rankingu samorządowego i w związku z tym złożyła na ręce Radnych a w 

szczególności Pani Wójt gratulacje. Dodała, że każda decyzja tu podejmowana jest przejawem 

stanowienia o dalszym, perspektywicznym rozwoju Gminy. Pani Senator powiedziała, że docenia 

wszystkie decyzje, które powodują rozwój nie tylko w zakresie infrastruktury ale również w 

działaniach prospołecznych. Dodała, że Gmina Baranów jako jedna z niewielu podejmuje odważne 

decyzje, kierując się determinacją i dalekowzrocznością, przystąpiła do finansowania Programu in 

vitro. Dodała, że jest to bardzo ważne i oczekiwane przez rodziny rozwiązanie. Pani Senator 

powiedziała, że dużą satysfakcją dla każdego samorządowca jest ocena niezależnych gremiów – 

ekspertów, którzy bez emocji potrafią dokonać oceny pracy samorządu. Dodała, że taka ocena 

uplasowała Gminę Baranów na zwycięskiej pozycji. Gratulując wszystkim, Pani Senator słowa 

uznania skierowała w szczególności do Pani Wójt, znanej z odwagi, determinacji i niezwykłej 

skuteczności. Dodała, że Gmina Baranów poprzez zajmowanie tak wysokich miejsc w rankingach 

staje się wyznacznikiem do działania dla samorządowców w całym kraju. Powiedziała, że docenia z 

jaką determinacją i rozwagą w naszej Gminie podejmowane są decyzje prorozwojowe. Zwróciła 

uwagę na problem niskiej subwencji oświatowej i decyzji podejmowanych na rzecz oświaty, by mogła 

być ona prowadzona z korzyścią dla dzieci z Gminy Baranów. Dodała, że konieczne jest 

wypracowanie innego modelu finansowania oświaty w Polsce. Pani Senator złożyła na ręce Pani Wójt 

list gratulacyjny, uznający sukces Gminy Baranów w rankingu ogólnopolskim. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer podziękował Pani Senator za ciepłe słowa i uznanie dla Pani 

Wójt i Radnych. Dodał, że nasza Gmina rozwija się dzięki wsparciu i decyzjom Radnych oraz Pani 

Wójt oraz myśli, że mieszkańcy również są zadowoleni z licznych inwestycji. Pogratulował Pani Wójt 

i Radnym, że wszyscy działają aby Gmina się rozwijała.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer ponownie zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

Raportu o stanie Gminy Baranów w 2021 roku. Wobec braku zgłoszeń powiedział, że skoro nikt z 

Radnych i mieszkańców nie chce debatować nad Raportem to uważa, że Radni są zadowoleni z 

przedstawionego Raportu i nikt, także mieszkańcy nie mają zastrzeżeń do działalności Pani Wójt jako 

włodarza naszej Gminy. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał tytuł projektu uchwały i przystąpiono do głosowania 

(głosowanie bezwzględną większością ustawowego składu rady). 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Baranów wotum 

zaufania. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXV/285/2022 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Przedstawienie sprawozdania finansowego oraz z wykonania budżetu Gminy za rok 2021: 

Skarbnik Gminy Baranów Marzena Żłobińska w imieniu Wójta Gminy Baranów przedstawiła 

najważniejsze elementy sprawozdania finansowego oraz z wykonania budżetu za 2021 rok, 

podsumowując rok 2021 (34:10 – 38:13 minuta transmisji). 
 

Przewodniczący Rady poprosił P.Skarbnik o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej: 

Ad. a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Wójta  

Gminy Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2021 rok wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego i objaśnieniami 

P.Skarbnik odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu Nr 

SO-10/0954/181/2022 z dnia 27 kwietnia 2022r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Wójt Gminy Baranów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2021 rok wraz z informacją o 

stanie mienia i objaśnieniami (39:05 – 57:31 minuta transmisji) - kserokopia stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

Ad. b) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2021 rok 

Członek Komisji Rewizyjnej Radny Grzegorz Bystry przedstawił Protokół Nr 35/2022 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów z dnia 16 maja 2022 roku oraz Uchwałę Nr 5/2022 w 

sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2021 rok wraz z 

uzasadnieniem (57:57  – 1:14:40 minuta transmisji) - kserokopia stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad. c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Baranów o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów za 2021 rok 

Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Marta Wylęga odczytała uchwałę nr SO-

10/0955/110/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 30 maja 

2022 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok (1:15:11 – 

1:22:54 minuta transmisji) - kserokopia stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad. d) dyskusja.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zaprosił Radnych do dyskusji nt. wykonania budżetu za 2021 

rok. Wobec braku zgłoszeń Radnych do dyskusji, Przewodniczący Rady powiedział, że wykonanie 

budżetu za 2021 rok zostało pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w 

Poznaniu oraz przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Baranów. W związku z powyższym 

Przewodniczący przychylił się do wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Baranów 

Bogumile Lewandowskiej – Siwek absolutorium za 2021 rok.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Baranów za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał tytuł projektu uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Baranów za 2021 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXV/286/2022 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Baranów z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer odczytał tytuł projektu uchwały i przystąpiono do głosowania 

(głosowanie bezwzględną większością ustawowego składu rady).  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Baranów z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXV/287/2022 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że Pani Wójt otrzymała absolutorium. 

Wójt B. Lewandowska-Siwek powiedziała, że chciała zabrać głos z dwóch względów: po pierwsze 

zaszczyciła Nas swoją obecnością Pani Senator Ewa Matecka, po drugie otrzymała jednogłośnie 

absolutorium i wotum zaufania. Podziękowała Radnym i powiedziała, że to sukces nie tylko Wójta i 

Radnych ale także pracowników Urzędu. Dodała, że ma zespół, taki „kręgosłup” Urzędu – Panią 

Skarbnik Marzenę Żłobińską, Panią Sekretarz Ilonę Skibę, Panią Kierownik CUW Sylwię Szmaję, 

Panią Kierownik GOPS-u Małgorzatę Wiśniewską, Pana Kierownika Andrzeja Kiedosa. Dodała, że 

jest Wójtem od 12 lat i stale pracuje tak samo, pomimo, że nie mieszka w tej Gminie, to pracuje w niej 

całym sercem i całą sobą. Powiedziała, że ten sukces jest wspólnym sukcesem pracowników Urzędu, 

Radnych i Wójta. Dodała, że najprawdopodobniej mamy jeszcze dwa lata do zakończenia kadencji i 

poprosiła Radnych aby Jej zaufali w kwestii dalszego rozwoju Gminy. Podziękowała Radnym, 

ponieważ pierwszy raz od 12 lat otrzymała absolutorium jednogłośnie oraz Pani Senator za obecność 

na dzisiejszej sesji.   

Senator Ewa Matecka powiedziała, że faktycznie nie tak często zdarza się aby wójt, prezydent, 

burmistrz czy starosta byli obdarzenia tak ogromnym zaufaniem a widzi że zaufanie do Pani Wójt jest 

stu procentowe. Pogratulowała Radnym, gdyż umiejętność współpracy i podejmowania decyzji często 

w drodze negocjacji jest bardzo ważną umiejętnością. Jest to cecha, która wyróżnia samorządy. 
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Zwracając się do Radnych, powiedziała, że samo stanowią o swojej Gminie, czego dowodem jest 

głosowanie nad absolutorium. Pani Senator podziękowała, że mogła uczestniczyć w dzisiejszej sesji. 

Dodała, że przyjechała aby złożyć Radzie i Pani Wójt gratulacje z tytułu zdobycia laurów w 

ogólnopolskim konkursie samorządowym i nie wiedziała, że będzie świadkiem podejmowania tak 

ważnego aktu w całorocznej pracy samorządu. Jeszcze raz serdecznie wszystkim pogratulowała i 

życzyła dalszego tak wspaniałego rozwoju Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer pogratulował Wójtowi Gminy B.Lewandowskiej – Siwek 

otrzymania absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. Podziękował także pracownikom 

Urzędu i Radnym, którzy w tej kadencji potrafią dobrze współpracować z Panią Wójt i podejmują 

decyzje służące rozwojowi Gminy. Podziękował także Pani Senator Rzeczypospolitej Polskiej Ewie 

Mateckiej za odwiedziny i udział w sesji. 

  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer ogłosił 10 minut przerwy (1:31:11 - 1:41:21 minuta 

transmisji).  

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer wznowił obrady po przerwie i poprosił P.Skarbnik Marzenę 

Żłobińską o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (1:41:33 – 1:49:23 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2022 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXV/288/2022 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów 

na lata 2022-2027. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik Marzenę Żłobińską o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła projekt uchwały (1:50:13 – 1:51:55 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2022-2027. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 
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NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXV/289/2022 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół i placówek oświatowych z 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku szkolnym 

2022/2023. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik CUW Sylwię Szmaję o omówienie 

projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła projekt uchwały (1:52:53 – 1:53:36 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku 

szkolnym 2022/2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXV/290/2022 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Inwestycji Andrzeja Kiedosa o 

omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (1:54:33 – 1:55:37 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Radna Teresa Jerzyk zapytała czy dzierżawa dotyczyć będzie tylko drogi, ponieważ oznaczenie na 

czerwono w załączniku graficznym wchodzi na część działki prywatnej. Zapytała dlaczego nie jest 

zaznaczona tylko droga, skoro jej ma dotyczyć dzierżawa. Zapytała też czy po 30 latach dzierżawca 

może przejąć to jako własność.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że umowa zawierana jest na 30 lat bo taki jest maksymalny 

czas na jaki może być zawarta zgodnie z obowiązującym prawem, natomiast po jej upływie 

nieruchomość nie staje się jego własnością tylko taki dzierżawca może ubiegać się o ponownie 

zawarcie umowy na podobny czas. Odnośnie pierwszego pytania powiedział, że załącznik graficzny 

należy traktować jako podglądowy, przyznał że jest mało precyzyjny, jeżeli chodzi o oznaczenie. 

Zwrócił jednak uwagę, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, natomiast szczegółowe warunki zgodnie z §1 ust. 2 

zostaną określone w umowie dzierżawy. Dodał, że kwestia ta zostanie doprecyzowana w umowie tak 

by nie było wątpliwości.  

Radna Teresa Jerzyk zapytała czy dobrze rozumie, że ta czerwona linia na poglądowej mapce nie 

obowiązuje i jest źle zaznaczona.  
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Kierownik Andrzej Kiedos powtórzył, że załącznik należy traktować jako mapkę poglądową a 

szczegółowe warunki określone zostaną w umowie dzierżawy, która dotyczyć będzie części 

nieruchomości oznaczonej 709 w obrębie Grębanin, jest to działka drogowa, stanowiąca własność 

Gminy Baranów, co wynika z opisu w projekcie uchwały.   

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXXV/291/2022 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że 9 maja wpłynęło zapytanie Radnego 

Grzegorza Bystrego dotyczące prac renowacyjnych na boisku wielofunkcyjnym na Os. Murator. 

Odpowiedź została przesłana do Radnego drogą elektroniczną dnia 20 maja. Zapytanie jak i 

odpowiedź zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym opublikowane zostały w BIP Gminy Baranów. 

Kserokopia zapytania i odpowiedzi stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 16 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział (2:00:36 – 2:15:23 minuta transmisji): 

Radny Ryszard Stasiowski zgłosił problem z odprowadzaniem wody przez rowy przy drodze pomiędzy 

Donaborowem a miejscowością Jankowy, gdzie podczas ostatnich ulewnych deszczy zalewało 

prywatne posesje. Dodał, że prawdopodobnie jest to droga powiatowa i poprosił o zgłoszenie 

konieczności konserwacji tych rowów.   

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że sprawa ta następnego dnia została zgłoszona do PZD. 

Dodał, że osobiście rozmawiał z dyrektorem i obiecał, że na bieżąco będą te rowy czyszczone.  

Radny Grzegorz Bystry pogratulował Pani Wójt uzyskania absolutorium i wotum zaufania, do czego 

Radny też się przyczynił. Powiedział, że nie był by sobą gdyby nie miał jakiegoś ale i poprosił aby 

Pani Wójt do końca kadencji zwróciła uwagę i podjęła działania na Os. Murator, chodzi o Rynek, 

oświetlenie ul. Przy Torach oraz Jasnej przy końcu – choć nie jest to teren Radnego tylko Pana 

Przewodniczącego. W temacie przyszłorocznego budżetu i obecnej sytuacji, Radny zaproponował, aby 

Gmina wsparła mieszkańców pod kątem dofinansowania do fotowoltaiki i pomp ciepła oraz 

zaopatrzenia w wodę.  

Przewodniczący Rady Gminy Marian Kremer odpowiadając Radnemu z Osiedla, powiedział, że nie 

zajmuje się tylko swoim okręgiem wyborczym ale całym Osiedlem Murator i wiele rzeczy które Pani 

Wójt, Panu Kierownikowi czy byłej Pani Kierownik podpowiedział, są teraz na Os. Murator 

realizowane, jak np. ul. Geodetów i Piękna, gdzie Przewodniczący podpowiedział jak odprowadzić 

wodę by inwestycja mogła być szybciej zrealizowana. W temacie oświetlenia przy ul. Jasnej i Przy 

Torach, powiedział, że temat zna, osobiście zgłaszał i cały czas monitoruje. Powtórzył, że zajmuje się 

nie tylko swoim okręgiem wyborczym, ale całym Osiedlem Murator i Gminą, gdzie w różnych 

sprawach stara się podpowiadać, bo taka jest Jego rola. Dodał, że jak zapewne Radny widzi, trochę się 
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zmieniło na Os. Murator i co roku się zmienia. Podziękował Radnemu za współpracę i wsparcie w 

działaniach na rzecz Os. Murator, gdyż w poprzedniej kadencji takiej współpracy nie było.   

Kierownik Andrzej Kiedos powiedział, że brakujące oświetlenie na Os. Murator czyli na końcówce ul. 

Jasnej oraz na ul. Przy Torach jest przewidziane do realizacji w trwającej obecnie inwestycji 

drogowej. Dodał, że pozostałe brakujące oświetlenie zostało zgłoszone do Spółki Oświetlenie Uliczne 

i Drogowe i przyjęte do realizacji w bieżącym roku.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek podziękowała Radnemu G.Bystremu za miłe słowa i powiedziała, 

że też nie była by sobą gdyby Radnemu nie dała „kuksańca”. Dodała, że tak jak powiedział Pan 

Przewodniczący cały czas działają i że nie można tylko żądać, tylko trzeba także proponować i 

podsuwać pomysły czy rozwiązania. Powiedziała, że ul. Geodetów i Piękna od pierwszej kadencji 

była rozpracowywania, jeżeli chodzi o odwodnienie i dopiero Pan Przewodniczący powiedział o 

przecisku przez drogę, co spowodowało przyspieszenie realizacji tej inwestycji. Dodała, że drugim 

takim „dzieckiem” Pana Przewodniczącego jest obwodnica Baranowa, której przebieg jest Jego 

pomysłem. W odniesieniu do przyszłego budżetu, powiedziała że bardzo by chciała wiele rzeczy 

zrobić: ulic, dróg czy oświetlenia. Dodała, że ubolewa nad faktem, że drugi raz aplikowaliśmy o 

środki na drogę Mroczeń (Katarzynka) – Słupia i nie otrzymaliśmy dofinansowania, a jest to priorytet, 

podobnie jak ścieżka przy drodze nr 39 i po torach. Zwróciła uwagę, że przyszły rok będzie ciężkim 

rokiem, bo koszty utrzymania obiektów rosną, będą mniejsze dochody z tytułu udziału w podatku 

dochodowym, a jest wiele priorytetów jak przedszkole, bo dzieci nadal są w modułach. Powiedziała, 

że rząd obniżając podatek z 17 do 12% chce zabrać te dochody do siebie i rozdzielać centralnie do 

samorządów wg. własnego uznania a to Gmina powinna decydować co jest dla niej priorytetem i na co 

przeznaczyć pieniądze. Pani Wójt powiedziała, że aplikowaliśmy o pieniądze na przedszkole – które 

było priorytetem, drogę Mroczeń – Słupia oraz kanalizację w Joance, dostaliśmy na kanalizację.  

Radny Franciszek Łęgocki pogratulował Pani Wójt uzyskania absolutorium. Powiedział, że niedawno 

był poważny pożar na Żurawińcu, przyjechało 10 wozów strażackich, których podczas akcji nie było 

gdzie dotankować, ponieważ wszystkie hydranty na Żurawińcu są nieczynne. W związku z tym 

poprosił o interwencję w tej sprawie w Wodociągach Kępińskich, bo chodzi tu o bezpieczeństwo 

naszych mieszkańców.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek powiedziała, że nie ma współpracy z Wodociągami Kępińskimi, 

wszystkie pieniądze idą na Gminę Kępno, która ma 80% głosów a my mając 20 % musimy 

sfinansować 100 % inwestycji, żeby cokolwiek było u nas zrobione.  

Radny Grzegorz Bystry zapytał o termin zakończenia inwestycji na ul. Geodetów i Pięknej.  

Kierownik Andrzej Kiedos powiedział, że wykonawca w ubiegłym tygodniu złożył wniosek z prośbą o 

przedłużenie terminu zakończenia prac o miesiąc, czyli do końca lipca br.  

 

Ad. 17 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXXV sesji o godz. 11:20. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


